
 

Møde mellem skolebestyrelsen for Herrestrup skole og Børne-, 

Unge- og Uddannelsesudvalget 

Tidspunkt: Torsdag den 10. november 2022, kl. 16-17 

Sted: Herrestrup skole, Vestergade 10 C, 4571 Grevinge 

 

Dagsorden 

1. Velkomst 

 

2. Hvad har skolebestyrelsen arbejdet med det sidste år?  

Der har været arbejdet med at “ være en bestyrelse”. Der har været 

brugt tid på, at finde ud af de opgaver, der er i arbejdet som 

skolebestyrelse.  

 

3. Temaer: 

- Hvordan ser skolebestyrelsen på mulighederne for anvendelse/udnyttelse af 

pladsen på skolen, herunder ift. andre tilbud ind på skolen?   

- Der er alt for mange elever pt.og skolen er udfordret på plads. 

 

- Hvordan samarbejder skolebestyrelsen med områdets børnehaver, dagpleje, 

vuggestuer m.v.? 

- Der samarbejdes med de forskellige dagtilbud i kommunen. Derudover er 

der et godt samarbejde mellem skolelederne i kommunen. 

 

- Hvordan arbejder skolebestyrelsens med forberedelse af 

skoleudviklingssamtaler? 

- Skolebestyrelsen er ikke introduceret til det endnu. 

 

- Trivsel kommer på dagsorden – og der vil blive udarbejdet særlige 

understøttende spørgsmål til den ordinære trivselsundersøgelse.  

  

- Andet:  

- Det er de rigtige børn der visiteres til skolen. PPR er meget skarp. 

- Der arbejdes med elevplaner – meget systematisk.  Der arbejdes stadigvæk 

med indholdet af elevplaner som pædagogisk redskab.  Der er stor 

tilfredshed med, at skoledagens længde er afkortet. 

- De elever der skal inkluderes skal selvfølgelig det, men der er også børn, 

der har brug for specialskolen, der kan give disse børn fællesskab og at 

være sammen med ligesindede.  

- Når børnene får ro og selvtillid og redskaber til at mestre deres liv, giver 

det mod til at vende tilbage til almenområdet. 

- Der er et tæt samarbejde med gruppeordningen på Asnæs skole. 



 
 
 
 
 
 

- Det er vigtigt, at der er fokus på rammerne for børnene – der skal være skal 

være god plads til de børn, der er. 

- Der er et ønske om, at de børn der skal ud i almenskolen kommer i små 

klasser 

-   

4. Hvad har skolebestyrelsen af ønsker?  

-Det er et stort ønske at få et SFO tilbud 

 

5. Hvordan oplever skolebestyrelsen samarbejdet med Børne-, Unge- og 

Uddannelsesudvalget? 

- BUU vil gerne være med til at være bindeled til det øvrige skoleområde i 

forhold til fordeling at midler. 

- Der vil være meget læring i at samarbejde med skolebestyrelserne på tværs 

af skolevæsenet. 

 

6. Opsamling og evt.  

 

 

 

Referent 

Ane Stallknecht 

Centerchef 

 


